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1. Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. “Koliko vozila u 2012. godini posjeduju institucije BiH, te koja je njihova 

knjigovodstvena vrijednost u 2012.?  

2. Koliko su institucije utrošile za vozni park u 2012. godini (razdvojiti održavanje od 

nabave novih vozila)? 

2. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: „Koliko vozila u 2012. godini posjeduju 

institucije Federacije BiH, koja je njihova knjigovodstvena vrijednost u 2012., te koliko su 

utrošile za vozni park u 2012. godini (razdvojiti održavanje od nabave novih vozila)?” 

3. Pitanje postavljeno Vladi Republike Srpske: „Koliko vozila u 2012. godini posjeduju 

institucije RS-a, koja je njihova knjigovodstvena vrijednost, te koliko je utrošeno za vozni 

park u 2012. godini? Razdvojiti održavanje od nabave novih vozila.” 
 


